Estithmar Holding Q.P.S.C. Appoints New CEO

Doha – 8 April 2025

Estithmar Holding announces the resignation of Mr. Mohammed bin Bader Al-Sada as the company's Chief Executive Officer. The Board of Directors has appointed Mr. Juan Leon as his successor, with full executive authority as CEO, effective 9 April 2025, during the Board of Directors meeting held today.

The Board of Directors expressed their confidence in Mr. Leon's appointment, emphasizing his ability to lead the company through a new phase of growth, building upon the remarkable achievements of Estithmar Holding since its inception.

Mr. Juan Leon brings over 25 years of experience across diverse sectors, including Healthcare, Real Estate, Services, Information and Communication Technology (ICT), Media and major sports events. He has held a wide range of senior and managerial roles spanning key corporate functions such as sales, operations, compliance, and governance, consistently driving business growth, strategic transformation, and operational excellence.

Mr. Leon completed advanced executive education at Harvard Business School – Advanced Management Program (AMP) and HEC Paris – Global Executive in Business Management.

The Board of Directors of Estithmar Holding expressed their gratitude to Mr. Mohammed bin Badr Al-Sada, during his tenure as CEO the company achieved numerous milestones, featuring an increasing investment value for shareholders, geographical expansion, diversified investments, in addition to a remarkable leap in the company's financial performance.

استثمار القابضة ش.م.ع.ق. تعلن تعيين رئيس تنفيذي جديد

الدوحة – 8 إبريل 2025

تعلن شركة استثمار القابضة استقالة المهندس محمد بن بدر السادة من منصبه كرئيس تنفيذي للشركة، وتعيين السيد خوان ليون خلفاً له، حيث تم تفويضه بكامل صلاحيات منصب الرئيس التنفيذي اعتباراً من 9 إبريل الجاري. جاء ذلك في أعقاب اجتماع مجلس إدارة شركة استثمار القابضة اليوم.

وقد رحب مجلس الإدارة بتولي السيد ليون منصب الرئيس التنفيذي للشركة، لقيادة مرحلة جديدة تتواصل فيها قصة النمو اللافتة التي حققتها الشركة خلال السنوات الماضية.

لدى السيد خوان ليون خبرة تزيد عن 25 عامًا في قيادة شركات ومؤسسات في قطاعات متنوعة، منها الرعاية الصحية، الخدمات، التطوير العقاري، تكنولوجيا المعلومات والاتصالات (ICT) ، الإعلام والفعاليات الرياضية الكبرى. وقد تولى عدة مناصب تنفيذية وإدارية في مجالات المبيعات والعمليات والامتثال والحوكمة، مما أدى باستمرار إلى دفع نمو الأعمال والتحول الاستراتيجي والتميز التشغيلي في المؤسسات التي قام بقيادتها.

أتم السيد ليون برنامج الإدارة في كلية هارفارد للأعمال (AMP) و برنامج المدير التنفيذي العالمي من جامعة - HEC Paris .

وقد توجه مجلس إدارة شركة استثمار القابضة بالشكر للمهندس محمد بن بدر السادة، الذي حققت الشركة خلال توليه منصب الرئيس التنفيذي العديد من الإنجازات من ناحية زيادة القيمة الاستثمارية للمساهمين، التوسع الجغرافي، التنوع في المجالات الاستمثارية وغيرها، فضلاً عن التطور اللافت في الأداء المالي.